

**德貞女子中學**  
**二零二四至二零二五年度**  
**資訊及通訊科技科、英文科以及跨課程閱讀科**  
**參觀香港科學館專題展覽 家長通知書**

敬啟者：

為擴闊學生學習經歷，提升同學對國家科技發展及人工智能技術的認識，本校資訊及通訊科技科、英文科及跨課程閱讀科將安排中五級同學參觀香港科學館。詳情如下：

活動項目：	「盛世啟航---新中國成立 75 周年成就」展覽系列
日期：	21/01/2025 (星期二) Day 2
活動地點：	香港九龍尖沙咀東部科學館道二號香港科學館
集合時間及地點：	14:45 (學校有蓋操場)
解散時間及地點：	約 16:45 (香港科學館)
費用：	全免
負責老師：	郭家榛老師及古浩芬老師
服飾：	請穿著整齊冬季校服
備註：	請帶備平板電腦以進行學習活動。

請督促 貴子女依時出席活動。如有任何問題，請致電 2729 3211 與負責老師聯絡。

此致  
學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二五年一月十四日

-----回 條 -----

編號：218

敬覆者：

本人已知悉小女參與 貴校參觀香港科學館專題展覽活動，定當督促小女依時出席。

此覆  
德貞女子中學校長

中\_\_\_\_級\_\_\_\_班\_\_\_\_號學生：\_\_\_\_\_

學生家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

學生家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

學生家長/監護人電話：\_\_\_\_\_

學生電話：\_\_\_\_\_

二零二五年 月 日

(收集聯絡電話，目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長及學生，有關資料將於活動完結後銷毀。)

**Tack Ching Girls' Secondary School**  
**2024-2025**

**Information and Communication Technology Department,  
English Department and RaC Department Activity Notice to Parents  
(Visit to Hong Kong Science Museum)**

14<sup>th</sup> January, 2025

Dear Parents / Guardians,

To broaden students' learning experiences and enhance their understanding of national technological development and artificial intelligence, the school's Information and Communication Technology Department, English Department and RaC Department have arranged Form 5 students to visit the Hong Kong Science Museum. Details of the visit are as follows:

Activity:	“Glorious Voyage: Splendid Achievements of the People’s Republic of China in Its 75 Years” Exhibition Series
Date:	21 <sup>st</sup> January 2025 (Tue) Day 2
Location:	2 Science Museum Road, Tsimshatsui East, Kowloon, Hong Kong
Gathering Time & Place:	14:45 (covered playground)
Dismissing Time & Place:	around 16:45 (Hong Kong Science Museum)
Fee:	free-of-charge
Teacher-in-charge:	Ms. Alice Kwok and Ms. Funnecal Koo
Notes:	Please bring your IPAD for learning activities.

Please remind your child to attend the above activity punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teachers-in-charge.

Yours faithfully,

Carol Chung  
Principal

-----Reply Slip-----

No.: 218

\_\_\_\_\_ January, 2025

Dear Principal,

I read in the acknowledgement of the above notice in connection with the activity and the relevant arrangements. My child will participate in the “Glorious Voyage: Splendid Achievements of the People’s Republic of China in Its 75 Years” Exhibition Series.

Name of student: \_\_\_\_\_

Class & Class No.: \_\_\_\_\_ ( )

Signature of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Telephone number of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_